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Høringssvar vedr. Udkast til Handleplan for Biodiversi-
tet i København, 2026-2029 

Overordnet set, mener Østerbro Lokaludvalg at der er mange gode ini-

tiativer i handleplanen.  

Lokaludvalget støtter særligt op om at der tales mere ind i borgerdrevne 

og lokale initiativer, som det peges på i 2.6, 3.1 og 4.1. Udvalget mener 

sagtens at man kan gøre mere i den retning og foreslår at man kigger 

ind i, hvad der kan gøres med puljer, dialog, støtte og lignende.  

 

Udvalget vil endvidere fremhæve initiativ "1.9: Udarbejdelse af en sam-

let plan for håndtering af lys- og støjforurening i byens parker og natur-

områder" under Tema 1. Det er oplagt at inddrage dette initiativ i udvik-

lingen af den nye park på spidsen af Nordhavn og overveje det som en 

del af Fælledparken. Det er vigtigt at fastholde eksisterende områder, da 

kraftig belysning spiller en væsentlig rolle, blandt andet for fuglelivet i 

Nordhavn. 

 

Afslutningsvis fremhæver udvalget det betydelige arbejde, som miljø-

punkterne allerede udfører i København i forbindelse med biodiversitet. 

Det er vigtigt at udnytte den eksisterende base af viden og ressourcer 

fra miljøpunkterne. Det forekommer uhensigtsmæssigt at oprette en ny 

enhed i forvaltningerne til at varetage de opgaver, som miljøpunkterne 

allerede håndterer. 

 

Venlig hilsen 

 
Allan Marouf 

Forperson for Østerbro Lokaludvalg 
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